
 آرمان ملی: روزنامه رکورد پرتغال در شماره دیروز خود 
مدعی شد که استقلال در پرونده محمد محبی به پرداخت 
500 هزار یورو به باشگاه سانتاکلارا پرتغال محکوم شده است.

 شروع 
محمد محبی مهاجم ملی پوش استقلال با پایان فصل 
بیست و دوم لیگ برتر ایران بازیکن سانتاکلارای پرتغال 
محسوب می شد و ادامه فعالیت او در استقلال نیازمند جلب 
رضایت باشگاه پرتغالی بود. در قرارداد محبی با استقلال که 
در ابتدای لیگ گذشته امضا شد، آمده که اگر باشگاه استقلال 
تمایل به ادامه همکاری با این بازیکن داشته باشد، با پرداخت 
مبلغ 600 هزار دلار به سانتاکلارا این قرارداد اتوماتیک وار 
تمدید می شود. خرداد ماه گذشته حجت کریمی سرپرست 
مدیرعاملی وقت باشگاه استقلال در این خصوص در جمع 
خبرنگاران گفت: »با محبی قرارداد داریم و مشکلی نداریم. 
چون اگر یک مبلغ 600 هزار دلاری پرداخت کنیم، او بازیکن 
استقلال می شود.« مبلغ موجود در قرارداد محبی برای قطعی 
شدن قراردادش با استقلال 600 هزار یورو است که این مبلغ 
با نرخ روز ارز در ایران حدود 30 میلیارد تومان می شد. عددی 
که در روزهای بی پولی استقلال و با مشکلاتی که باشگاه در 

پرداختی به اعضای فصل گذشته اش دارد، زیاد است.
 

 پرونده در دادگاه؟
چند روز بعد علی امیری، قائم مقام باشگاه استقلال در 
گفت وگو با برنامه فوتبال برتر در خصوص اینکه گفته می شود 
پرداخت قسط اول از مبلغ 600 هزار دلاری توسط باشگاه 
استقلال به سانتا کلارا پرتغال برای دریافت رضایت نامه محمد 
محبی انجام شده، عنوان کرد: اصلا چنین مسأله ای صحت 
ندارد. باشگاه سانتاکلارا به خاطر اینکه سال گذشته باید ۲۴0 
هزار دلار دریافت می کرد ولی فقط ۱00 هزار دلار به حساب 
این باشگاه نشست، به طور کلی درخواست ابطال قرارداد را 
داد و این پرونده در دادگاه CAS باز است. او ادامه داد: ما بارها 
با باشگاه سانتا کلارا مذاکره داشتیم و گفتیم یک حساب به 
ما عنوان کنید تا نسبت به واریز این وجه)۱۴0 هزار دلار باقی 
مانده از طلب فصل قبل( را پرداخت کنیم که آنها عنوان کردند 
این عدد را قبول نداریم. قائم مقام باشگاه استقلال در خصوص 
نامشخص بودن وضعیت ۱۴0 هزار دلار پرداختی سال گذشته 
به سانتاکلارا ابراز کرد: صراف واسطه می گوید به خاطر بحث 
تحریم این مبلغ در یک بانک واسطه بلوکه شده و در حال 
پیگیری برای آزاد شدن آن هستیم. امیری یادآور شد: آقای 
حجت کریمی یک نفر را به عنوان نماینده از کشور پرتغال به 
باشگاه سانتاکلارا فرستاد تا مذاکره لازم را انجام دهد و نتیجه 
را به باشگاه استقلال بگوید. قائم مقام باشگاه استقلال تصریح 
 CAS کرد: باشگاه سانتا کلارا پرونده فصل قبل را به دادگاه
برُده و آن قرارداد برای این باشگاه معتبر نیست، اما نماینده 

آقای کریمی در پرتغال طی دو روز اخیر به باشگاه سانتاکلارا 
رفته تا مذاکرات را با مدیرعامل و وکیل این باشگاه پیش ببرد 

و نتیجه را عنوان کند. 

 صحبت های محبی 
محمد محبی در حالی فصل گذشته برای استقلال به میدان 
رفت که حضور قرضی در جمع آبی ها داشت و این باشگاه 
می توانست با پرداخت قسط دوم مبلغ رضایت نامه به مبلغ 
۱۴0 هزار یورو به سانتا کلارا پرتغال شرایط حضور قطعی او 
را فراهم کند و در پایان فصل این ستاره را با پرداخت 600 
هزار یورو به طور دائمی به خدمت بگیرد ولی باشگاه استقلال 
حتی قسط دوم را هم به سانتا کلارا نداد تا تیم پرتغالی تصمیم 
دیگری برای ستاره ایرانی خود بگیرد و او را راهی روستوف 
کند. تیرماه سال جاری محمد محبی در گفت وگو با برنامه 
فوتبال برتر در این باره عنوان کرد: ۱۴0 هزار یورو باید از سوی 
باشگاه استقلال به سانتا کلارا پرداخت می شد تا در نهایت 
قراردادم نهایی شود ولی این مبلغ به طرف پرتغالی داده نشد. 
فکر می کنم تا سه، چهار روز پس از فینال جام حذفی فرصت 
بود تا من با پرداخت 600 هزار یورو به سانتاکلارا بتوانم 
رضایت نامه قطعی به مقصد استقلال بگیرم ولی این اتفاق 
نیفتاد. او ادامه داد: باور کنید حداقل 30 روز منتظر ماندم تا 
استقلال این کار را انجام بدهد ولی بیشتر از این نمی توانستم 
صبر کنم. اگر روستوف هم پول من را پرداخت نمی کرد و 
منتظر استقلال می ماندم، باید به لیگ یک پرتغال می رفتم و 
برای سانتا کلارا بازی می کردم. ستاره فصل گذشته استقلال 
یادآور شد: شاید مدیران استقلال پول را پرداخت کردند و 
این پول بلوکه شده و برگشت خورده، اما خود شما )میثاقی( 
دو هفته قبل در برنامه فوتبال برتر گفتید که این پول صرف 
خرید یک خانه برای یک بازیکن در مهرشهر شده است! 

من هم می دانستم که این پول به پرتغال نرفته است، 
اما طبق همان رسید که باشگاه استقلال منتشر 
کرده، باید پول به حساب سانتا کلارا می نشست. 
مگر می شود شما پول بدهید و به حساب آنها 

ننشیند؟ محبی یادآور شد: اعتبار باشگاه بزرگ 
استقلال در آسیا و جهان خیلی است. مگر 

می شود شما یک رسید منتشر کنید 
و بگویید پول بلوکه شده و همان را 

به سانتا کلارا بدهید؟ با این کارها 
اعتبار باشگاه استقلال زیر سوال 

می رود. 

 غرامت؟
روزنامه رکورد پرتغال در شماره دیروز خود مدعی شد که 
استقلال در پرونده محمد محبی به پرداخت 500 هزار یورو به 
باشگاه سانتاکلارا پرتغال محکوم شده است. خبری عجیب و 

شوکه کننده که نمی تواند خوشایند مدیران و هواداران باشگاه 
باشد. این روزنامه پرتغالی از تیتر »محبی نیم میلیون یورو به 
سانتا کلارا می آورد« استفاده کرده و در شرح ماجرا نوشته 
است: سانتاکلارا حدود نیم میلیون دلار از استقلال خواهد 
گرفت. موضوع، به تصمیم دادگاه داوری ورزشی )TAD( در 
مورد شکایت آزورایی ها )لقب سانتاکلارا( از صدرنشین فعلی 
لیگ ایران برمی گردد که محمد محبی را در فصل ۲0۲۲ – 

۲0۲3 به این باشگاه قرض داده بودند.
 به گزارش رکورد، مبلغ قرارداد قرضی محمد محبی برای 
یک فصل ۲50 هزار یورو بوده که باشگاه استقلال از پرداخت 
آن خودداری کرده است. سانتاکلارا پرونده را به فیفا برده که 
 )TAD( این باشگاه پرتغالی سپس به دادگاه داوری ورزش
شکایت کرده است. پس از آنکه سانتاکلارا دلایل کافی را 
در این زمینه ارائه کرد، استقلال را نه تنها به پرداخت ۲50 
هزار یورو مبلغ رضایت نامه محکوم کرده بلکه آبی ها باید 
۲50 هزار یورو دیگر به عنوان بند پیش فرض این قرارداد به 
طرف پرتغالی پرداخت کند. طبق ادعای رکورد، استقلال در 
مجموع باید 500 هزار یورو به سانتاکلارا پرداخت کند. این 
در شرایطی است که آبی ها پیش از این مدعی بودند مبلغ 
رضایت نامه محبی را پرداخت کرده اند ولی به دلیل مشکلات 
بانکی و تحریم ها، این رقم به حساب سانتاکلارا واریز نشده 

است.
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  کوتاه 
ایسنا: تیم ملی فوتبال زنان ایران با شکست برابر فیلیپین 
به کارش در انتخابی المپیک پایان داد. تیم ملی فوتبال زنان 
ایران در سومین دیدارش در انتخابی المپیک به دیدار 
فیلیپین رفت و در نهایت با یک گل تن به شکست داد تا با یک 
تساوی و دو شکست به کارش در این دور از رقابت ها پایان 
دهد. آنیس در دقیقه ۱۹ تک گل فیلیپین را روی یک ریباند 
وارد دروازه زهرا خواجوی کرد و تیمش را پیش انداخت. در 
نیمه نخست زهرا قنبری با یک سر توپ موقعیت خوبی برای 
خود ایجاد کرد ولی ضربه او را دروازه بان فیلیپین مهار کرد. 
ملی پوشان ایران در نیمه دوم نیز یک بار تیر دروازه حریف را به 
لرزه درآوردند و بدشانس بودند که نتوانستند به اولین گلشان 

در این تورنمنت برسند. 
تسنیم: سرمربی تیم فوتبال نساجی معتقد است شاگردان 
پاکو خمس در دیدار با شمس آذر قزوین و ذوب آهن اصفهان 
شایسته شکست نبودند. به گزارش روابط عمومی باشگاه 
نساجی مازندران، سیدمهدی رحمتی درباره دیدار تیم فوتبال 
نساجی مازندران مقابل تراکتور تبریز اظهار داشت: فردا بازی 
سختی با تیم خوب تراکتور داریم. تراکتور در فصل جاری از 
لحاظ در اختیار داشتن بازیکنان سرشناس و دارای سوابق 
ملی و همچنین بازیکنان خارجی، یکی از بهترین تیم های 
لیگ برتر است. سرمربی نساجی با اشاره به دو شکست اخیر 
تراکتور در لیگ برتر که مقابل شمس آذر و ذوب آهن رقم 
خورد، گفت: تراکتور در این دو بازی مستحق باخت نبود 
و می توانست برنده باشد. تراکتور به دلیل حضور سرمربی 
جدید خود - چه در فصل قبل و چه فصل فعلی - فوتبال زیبا 
و تماشاگرپسندی ارائه می کند. مطابق آنالیزی که همکاران 
ما انجام دادند، تیم حریف موقعیت های گلزنی زیادی با 

پرس های متناوب از بالا خلق می کند. 

بیــن المــلل 

کیانوش رستمی شرط نصیرشلال 
 را پذیرفت 

ایسنا: کیانوش رستمی اعلام کرد در لیگ 
وزنه می زند و از این پس زیر نظر کادرفنی 
تمرین خواهد کرد. نواب نصیرشلال سرمربی 
تیم ملی وزنه برداری برای حضور کیانوش 
رستمی در اردوی تیم ملی، این شرط را گذاشته 
بود که او در هفته اول لیگ برتر که در رشت 
آغاز شده است، شرکت کند. رستمی اکنون 
در صفحه شخصی خود اعلام کرد که در لیگ 
وزنه می زند و زیر نظر سرمربی تیم ملی فعالیت 
خواهد کرد. او در این باره اعلام کرد: به حرمت 
فدراسیون وزنه برداری که جوانی ام را در این 
رشته پشت سر گذاشته ام و به احترام سرمربی 
تیم ملی که با هم در المپیک ۲0۱۲ لندن 
افتخار کسب کردیم به عنوان وزنه بردار آزاد به 
رشت و لیگ برتر خواهم رفت. البته هنوز 30 
درصد درد زانو دارم، اما بی شک در تمرینات 
زیر نظر کادرفنی تیم ملی برای اعتلای نام ایران 

بی منت از جان مایه خواهم گذاشت. 

 موافقت با میزبانی ایران
IFBB از رقابت های جهانی 

ایسنا: میزبانی ایران از رقابت های جهانی 
بدنسازی ۲0۲۴ به تایید هیات رئیسه و کنگره 
IFBB رسید.  هیات رئیسه و کنگره فدراسیون 
جهانی IFBB با میزبانی ایران از رقابت های 
جهانی ۲0۲۴ موافقت کرد. در این نشست 
که در سانتاسوسانای اسپانیا محل برگزاری 
مسابقات قهرمانی پرورش اندام و فیتنس 
جهان  در سال ۲0۲3 برگزار شد، عبدالمهدی 
 IFBB نصیرزاده رئیس کمیسیون دانشگاهی
و صادق هاشمی رئیس کمیسیون فیتنس 
چلنج IFBB به عنوان دو عضو ایرانی هیات 
اجرایی حضور داشتند. یکی از موارد مطرح 
شده در جلسه هیات رئیسه میزبانی ایران از 
مسابقات پرورش اندام قهرمانی جهان  در سال 
۲0۲۴ بود که این موضوع با رای اکثریت مورد 
تصویب قرار گرفت و سپس به تصویب کنگره 

فدراسیون جهانی رسید. 

منهای فوتبال 

تن هاخ پس از شکست تلخ یونایتد در  
شهرآورد منچستر: »من مطمئن ام!« 
سرمربی هلندی منچستریونایتد امیدوار 
است شاگردانش در آینده بهترین عملکرد 
ممکن را داشته باشند. یونایتد در شهرآورد 
منچستر با نتیجه سه بر صفر از منچسترسیتی 
شکست خورد تا اریک تن هاخ و شاگردانش 
بیشتر از قبل مورد انتقاد قرار بگیرند. یونایتد 
تحت هدایت سرمربی هلندی در فصل جاری 
با وجود حواشی فراوان مانند اخراج جیدون 
سانچو از ۱0 بازی ۱5 امتیاز به دست آورده 
و در رده هشتم جدول لیگ برتر انگلیس 

قرار دارد. 

 ویــژه

تضمین قهرمانی نیم فصل استقلال؟!

در خصوص برتری استقلال مقابل آلومینیوم باید بگویم 
یکسری از بازی ها در لیگ برتر هستند که نتیجه گرفتن 
از آن سخت است و این بازی هم یکی از تنها بود. بازی های 
این چنینی معمولاً موقعیت گل چندانی ندارند و تیمی که 
فرصت طلب باشد و از حداقل فرصت ها استفاده بهینه را ببرد 
می تواند سه امتیاز را مال خودش کند. به نظرم استقلال در 
این موضوع موفق بود و در کنار انتقاداتی که ممکن است به 
تیم در این بازی صورت بگیرد باید توجه کرد مهم سه امتیاز 
بود که حاصل شد. تغییراتی که در ترکیب اصلی انجام شد 
هم ریتم استقلال را در طراحی حملات کند کرده بود. حضور 
بلانکو در ترکیب اصلی هم با توجه به اینکه این بازیکن هنوز 
از آمادگی کامل برخوردار نیست کمی خط جلوی استقلال را 
از ریتم انداخت . به نظرم او بازیکن با کیفیتی است و در ادامه 
با آمادگی و هماهنگی بیشتر می تواند به تیم کمک کند. در 
خصوص اشتباهات داوری ظاهرا هرچه بیشتر حرف زده شود، 
بی تاثیرتر است، اما احساس می کنم داوران این فصل پیش 
از هر زمان دیگری استقلال را اذیت می کنند. در یک کلام 
می توان گفت قضاوت  داوران در حد فوتبال ما نیست. در مورد 
محرومیت نکونام هم باید بگویم دیگر به این مسائل عادت 
کرده ایم، ظاهراً با اعتراض به رای صادر شده از سوی باشگاه 
او مقابل شمس آذر روی نیمکت می نشیند، چراکه بی شک 
محرومیت سرمربی استقلال باعث ضرر این تیم خواهد شد، 
چراکه حضور جواد نکونام روی نیمکت و کنار زمین یک نعمت 
است که ظاهراً قرار است استقلال را از آن محروم کنند. در 
مورد تقابل استقلال با شمس آذر هم مطمئن باشید شاگردان 
جواد نکونام دیدار سختی مقابل این تیم پیش رو خواهند 
داشت، چراکه شمس آذر تیمی بدقلق است و باید با تمام توان 
برای پیروزی مقابل آنان به میدان رفت. به نظرم استقلال 
چنانچه موفق به پیروزی در این دیدار شود شاید بتوان گفت 

قهرمانی نیم فصل خود را تضمین کرده است. 

حسین چرخابی سرمربی سابق سپاهان و 
کارشناس فوتبال کشورمان در مورد تقابل 
سپاهان و نساجی و البته نقطه ضعف این تیم 

صحبت کرد. 
 درباره دیدار تیم سپاهان با نساجی 

چه نظری دارید؟
آرامی  و  بی روح  بازی  اول،  نیمه  در   
را مشاهده کردیم، تیم ها بیش از اندازه با 
حوصله بازی می کردند، حتی در مواقعی از 
نیمه اول تیم نساجی کمی نسبت به سپاهان 
عملکرد بهتری داشت. توپ ها و موقعیت های 
خطرناکی که روی هر دو دروازه می رفت، به 

اندازه انگشتان دو دست هم نبود. 
سپاهان نیمه دوم را بهتر آغاز کرد اما 
برخلاف جریان بازی روی حمله تیم نساجی 
و جا ماندن دفاع سپاهان تیم نساجی به گل 
رسید، هنگامی که محمدرضا آزادی توانست 
دروازه سپاهان را باز کند، به هیچ عنوان 
توسط دفاع مهار نشده بود و این اشتباهی 
بود که به طور مرتب در دفاع سپاهان مشاهده 
می شد. سپاهان همیشه تیم هجومی بوده 
است، بازیکنان خارجی که سپاهان در اختیار 
دارد نمی توانند تأثیر زیادی داشته باشند. 
بازیکنان زیادی مانند برایان دابو در اصفهان 
و در آکادمی باشگاه داریم که فقط پاس های 

ساده و روبه عقب دهند. 
 نقطه ضعف سپاهان چیست؟

اعتقاد دارم سپاهان در دفاع تیمی ضعیف 
عمل می کند، هافبک های سپاهان علاقه 
دارند در حمله های تیم شرکت کنند و فکر 
نمی کنند که امکان دارد حریف هم صاحب 
توپ شود و دست به ضد حمله بزند. وقتی 
وسط زمین از دست برود هافبک های حریف 
نند پاس های در عمق  بسیار راحت می توا
دهند که خیلی از این پاس ها را پیام نیازمند 
با جبران کردن فضای خالی پشت دفاع مهار 
کرد. وظیفه دروازه بان این است که فضای 
خالی پشت دفاع را پر کند، پیام نیازمند هم 
دقیقاً همین کار را انجام داد و خوب کار کرد 
زیرا او دروازه بان مطمئنی است که کمتر دچار 

اشتباه می شود. 

صادق ورمزیار 
 کارشناس فوتبال 

چرخابی:
سپاهان در دفاع تیمی 

ضعیف عمل می کند

باشگاه بایرن مونیخ از امضای 
۲۰۲۷ با  قرارداد تا سال 
الکساندر پاولوویچ خبر داد. 
این هافبک دفاعی ۱۹ ساله 
پرورش یافته آکادمی بایرن 
است و سابقه بازی در تمام 
رده های سنی این باشگاه را در 

کارنامه دارد. 

آدیداس کفش جدیدی را 
به مناسبت هشتمین توپ 
طلای لیونل مسی، برای این 
بازیکن طراحی کرده است. 
کفش جدید طراحی شده 
برای مسی با الهام از توپ های 
طلایی است که او در طول این 
مدت به دست آورده است.

بعد از استقبال فوق العاده 
و البته همیشگی هواداران 
ملوان در دیدار با پرسپولیس، 
این بار نوبت به طرفداران 
تیم سپیدرود رشت رسید. 
البته سپیدرودی ها مهمان 
شهدای رزکان کرج در 
ورزشگاه انقلاب کرج بودند. 
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        حمایت   تمدید کفش

چرا طارمی بهترین لژیونر سال آسیا نشد؟

گل محمدی: آدم های بیخودی گفتند اشک تمساح می ریزم

طارمی یکی از نامزدهای اصلی کسب 
عنوان بهترین لژیونر آسیا بود اما در نهایت 
مدافع کره ای این عنوان را تصاحب کرد. 
سه شنبه شب گذشته مراسم بهترین های 
سال آسیا برگزار شد و کیم مین جائه 
توانست بالاتر از مهدی طارمی عنوان 
بهترین لژیونر سال آسیا را از آن خود کند. 
کیم مین جائه نقشی مهم در قهرمانی ناپولی 
در فصل گذشته سری آ ایفا کرد و توانست 
در تیم اسپالتی ۴5 بازی انجام دهد. او 

فصل گذشته به طور میانگین 86 دقیقه 
در تمامی مسابقات حاضر بود. تیم ناپولی 
در فصل گذشته تنها ۴ بار باخت و ۲8 گل 
خورد که مدافع کره ای در آن سهم بزرگی 
داشت. همین موضوع نیز سبب شد تا این 
بازیکن در تابستان کنونی با پیشنهاد 50 
میلیون یورویی بایرن مونیخ مواجه شود و 
به آلمان سفر کند. در بایرن مونیخ مدافع 
کره ای در تمامی مسابقات بازی کرده و 
توانسته به مهره اصلی توخل در خط دفاعی 

با زوج اوپامکانو یا دلیخت بدل شود. بایرن با 
او به غیر از سوپرکاپ آلمان تاکنون باختی 
را تجربه نکرده است. این تیم در ۹ بازی 
بوندس لیگا 7 گل خورده است. ارزش او 
در سایت ترانسفرمارکت 60 میلیون یورو 
تخمین زده شده و هشتمین مدافع باارزش 
دنیاست. این در حالی است که طارمی فصل 
گذشته با پورتو نایب قهرمان لیگ پرتغال 
شد و توانست ضمن قهرمانی با این تیم در 
سوپرکاپ، جام اتحادیه و جام حذفی فوتبال 

پرتغال به مقام آقای گلی در لیگ پرتغال نیز 
دست یابد. مهاجم ایرانی پورتو فصل گذشته 
برای تیمش در تمامی رقابت ها 5۱ بازی 
انجام داد و آمار 3۱ گل و ۱۴ پاس گل را به 
ثبت رساند. او از 3۴ بازی فصل، 33 بار در 
ترکیب پورتو قرار گرفت و به طور میانگین 
75 دقیقه در تمامی مسابقات برای این تیم 
بازی کرد. دیگر نامزد این بخش کائورو 
میتوما، بازیکن ژاپنی برایتون بود که او نیز 

فصل خوبی با تیم انگلیسی سپری کرد. 

یحیی گل محمدی، سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس گفت: 
فکر می کنم فردا شاهد یک فوتبال جذاب و فنی از سوی هر دو 

تیم پرسپولیس و صنعت نفت باشیم. 
 بازی با صنعت نفت 

یحیی گل محمدی، سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در 
نشست خبری پیش از بازی با صنعت نفت آبادان گفت: بازی 
حساسی از لحاظ جدولی با تیم صنعت نفت آبادان داریم. نفت 
هم انصافا تیم خوبی است. هم جوانان خوبی دارد و هم بازیکنان 
باتجربه. با انگیزه کار می کنند. آقای ویسی موفق شد فصل 

گذشته این تیم را در لیگ برتر نگه دارد. کار بسیار بزرگی 
کردند و این کار کمتر از قهرمانی نبود. 

 احضار به کمیته اخلاق؟
او همچنین در مورد احضارش به کمیته اخلاق بیان 

کرد: من دیروز هم صحبت کردم، هر کسی باید 
بداند که چه جایگاهی دارد و از چه جایگاهی 

صحبت می کند. اگر یک نفر که فوتبالی باشد 
و این حرف ها را بزند آدم زیاد ناراحت 
نمی شود. من ناراحت این موضوع 
بودم. این آقا )خانی، عضو هیات مدیره 
استقلال( که اینطور حرف می زند 
احضار نمی شود، اما من در مقام دفاع 
از خودم احضار می شوم. این یک مقدار 

کار عجیب و غریبی نیست؟ اگر تحلف 
کرده بود، باید همان زمان احضار می شد 
ولی متاسفانه هر دوی ما را احضار کردند. 
اول باید ایشان احضار می شد و اگر این کار 

انجام می شد من درباره این موضوع صحبت نمی کردم. باید 
جایگاه خود را بشناسید و در مورد حریف صحبت نکنید، اگر 

هم صحبتی دارید درباره تیم خودتان حرف بزنید. 
 بها دادن به جوانان 

یحیی گل محمدی درباره اینکه در گذشته به بازیکنان 
جوان بازی می داده اما اخیرا به امیر مهدی محمدی بازی نداده، 
گفت: شرایط طوری است که به همه بازیکنان نیاز داریم که در 
فشار مسابقات مداوم به ما کمک کنند. قطعا این فرصت برای 
او فراهم است و روی همه بازیکنانی که در اختیار داریم حساب 
باز کرده ایم. اینطور نیست که فراموش کنیم و از 
آنها استفاده نکنیم. احتیاج باشد از آنها استفاده 

می کنیم. 
 صحبت های سرمربی سپاهان 

او در مورد اظهارات ژوزه مورایس مبنی بر 
اینکه اگر سپاهان ۹0 امتیاز هم کسب کند، 
قهرمان نمی شود، گفت: هر مربی ای که تحت 
فشار است ممکن است صحبت هایی انجام 
بدهد که بعدا پشیمان شود. مورایس هم 
مربی باتجربه و با کیفیتی است که از مربیان 
خوب لیگ برتر ماست. با شرایطی که او 
در سپاهان دارد بدون هیچ دغدغه ای 
کارش را انجام می دهد که دقیقا 
مخالف شرایط ماست. تیم ما پس 
از چند قهرمانی و جام های مختلف 
هنوز شرایطش به این شکل است. اگر 
جای ما بود شاید حرف های بدتر و شدیدتر از ما 

می زد. بالاخره بازیکنانی که ما داریم چند سال گذشته جام های 
مختلفی آورده اند که این اندازه به آنها بی توجهی می شود ولی 
در سپاهان همه چیز مهیاست. یک مقدار به نظرم باید در شرایط 
سخت کار کنیم ولی به نظرم مورایس تحت فشار شدید بود که 

چنین حرفی زد. 
 مشکلات مالی 

سرمربی سرخپوشان در رابطه با مشکلات مالی این باشگاه 
گفت: هنوز اتفاق خاصی در این مورد نیفتاده است. می خواهم 
یک صحبت کلی داشته باشم. بعد از جام هایی که بازیکنان با 
هواداران گرفتند، با بی توجهی مواجه شده اند. بعد از گرفتن 
سه جام نه پاداشی گرفتند و نه امکانات دارند. من به عنوان 
مربی باید خودم را نشان بدهم و نگذارم درگیر مصاحبه هایی 
شوند که تمرکزشان را به هم می ریزد. از شخصیت و اعتبار 
خودم خرج کردم تا آنها درگیر نشوند. باید از آنها مراقبت کنم. 
متاسفانه این وسط به شخص خودم لطمه خورد. کسی به من 
گفت اشک تمساح می ریزی؛ این مسائل وجود داشت. او ادامه 
داد: آدم های بیخودی در مورد من صحبت کردند. بازیکنان 
ما هر کاری که باید انجام دادند. چه کاری باید کنند تا به 
حقوقشان برسند؟ در بدترین و سخت ترین شرایط سه جام 
گرفتند و دل هواداران را شاد کردند. به خاطر یکسری مسائل 
پیش پا افتاده و امکانات اولیه، حداقل، پاداشی را که در نظر 
گرفته بودند پرداخت کنند. بازیکنان ما پیشنهادات دو، سه 
برابر فعلی داشتند، به امید اینکه به پاداش برسند و زندگی شان 
را بهتر کنند. خودم را جلو انداختم و الان باید به کمیته اخلاق 
بروم. یک تیم رسانه ای پشت این مسائل است که به این موارد 

دامن می زند. 

 محمد صلاح به رتبه بندی توپ طلا فکر نمی کند و خودش 
را بهترین بازیکن جهان می داند. به گزارش بی ساکر، مهاجم 
مصری لیورپول به جایگاهش در رده بندی 30 نامزد فهرست 
توپ طلا واکنش نشان داد. این بازیکن 3۱ ساله گفت که به 
رتبه بندی اهمیتی نمی دهد؛ چراکه خود را بهترین بازیکن 
جهان می داند. محمد صلاح در میان 30 بازیکن برتر جهان 
در رده یازدهم قرار گرفت. او سال گذشته فصل فوق العاده ای 
داشت و به تیم فعلی اش کمک کرد تا در 5۱ بازی 30 گل به 
ثمر برساند و ۱6 پاس گل بدهد. با این همه تلاش او برای قرار 
گرفتن در جمع پنج بازیکن برتر توپ طلا کافی نبود، اما این 
برای صلاح موضوع مهمی نیست زیرا در حال حاضر خودش را 
بهترین بازیکن جهان می داند. محمد صلاح درباره جایگاهش 
در توپ طلا گفت: به هر حال این نظری است که اعلام شده 
است، اما در ذهنم، خودم را بهترین بازیکن جهان می دانم. 
این چیزی است که به خودم می گویم. نمی توانم بگویم که 
نمی خواهم توپ طلا را ببرم بهترین بازیکن فیفا نشوم. البته که 
می خواهم این جوایز را ببریم ولی اهمیتی ندارد که نتوانستم 
به آن برسم. مشکلی نیست، هر چیزی را که بخواهم معمولاً به 
دست می آورم. می دانم که بعداً برنده هر کدام خواهم شد، نگران 
نیستم. صلاح از سال ۲0۱7 در لیورپول بازی می کند و توانسته 

با این تیم افتخارات زیادی از جمله قهرمانی 
و نایب قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا و 
قهرمانی در لیگ جزیره را کسب کند. 
باشگاه الاتحاد سخت تلاش کرد تا 

در تابستان سال جاری محمد صلاح 
را جذب کند و آخرین پیشنهاد خود 

را برای جذب محمد صلاح ارائه 
داد. سران این باشگاه عربستانی 
پیشنهاد ۲۱5 میلیون پوندی را 
برای خرید صلاح ارائه دادند که 
بالاترین رقم در تاریخ فوتبال 

جهان است. 
 


